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Dato: 13. juni 2023 
Tidspunkt: 18.00 – 21.00 
Mødeleder: Ditte 
 

Faste medlemmer 
Ditte Damkier (formand) 
Jonas Daugaard Kyndesen(næstformand)  
Annet Rosendal Holdesen Vind                       
Katja Hansen  
Bo Biller Kristensen  
Morten Higham     
Thomas Høj Mortensen           

Anette Frank (skoleleder)        
Thomas Maltha Grønborg(sekretær) 
Jesper Wulff (medarbejderrep.)                       
Marianne Haugaard Christensen (medarbejderrep.) 
Marie Juel Christoffersen (elevrådsrep.) 
Freja Duedal Nielsen(elevrådsrep.) 
 

Afbud 
Freja og Marie. 

 

Dagsorden  
Hvad handler punktet om, er der særlige ansvar-
lige, gæster og er det til orientering (O), drøftelse 
(D) eller beslutning (B) 

Tid 
Estimeret 
tid til 
punktet 

Referat 
Opsummering af orienteringen/drøftelsen, konklusion på beslutning, angivelse af 
evt. ansvarlig og evt. deadline. 

1. 
Godkendelse af dagsor-
den (B) 
 

1 min  

2. 

Meddelsesbogen – der er 
arbejdet med meddelses-
bogen i personalegruppen. 
Hvad er bestyrelsens per-
spektiv på forslaget. 
Afd. Leder præsenterer 
forslaget og er sendt til be-
styrelsen som bilag (D) 
 

20 min 

Camilla Kristensen – afd. leder for mellemtrinnet deltager i mø-
det og fortæller om kravene fra ministeriet og om den proces, 
der har været på skolen for at udarbejde Hovedgård Skoles 
meddelsesbog.  
På Hovedgård Skole er meddelsesbogen udarbejdet i et samar-
bejde mellem ledelse og personalegruppen. 
Alle elever skal have en meddelsesbog og ofte er der også ele-
ver, der har en handleplan.  
Meddelsesbogen samler nu flere informationer: 
- info om eventuelle tests 
- fagligt for dansk og matematik 
- uddannelsesønsker for elever på 7-9. årgang 
 - alsidig udvikling og trivsel 
 - handleplanen bliver integreret 
 - noter fra skole/hjem samtaler 
 
Meddelsesbogen forventes placeret  placeret i MinUddannelse. 
Meddelsesbogen vil blive gennemgået på det første forældre-
møde efter sommerferien. 
 
Bestyrelsen tilkendegiver at det ser fint ud og synes, at det er 
godt at meget samles. 
 
Meddelsesbogen kører fra august og evalueres i både persona-
legruppe og bestyrelse næste år. 
 

Fælles aftensmad 

3. Information fra elevråd (O) 5 min intet 

4. 
Information fra for-
mand/medarbejdere (O) 

5 min 
Alle formænd i skolebestyrelserne har forfattet et samlet skriv til 
Horsens byråd vedr. en bekymring i forhold til den økonomi sko-
lerne tildeles. Horsens Kommunes skolevæsen har nu en 3. 
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plads i at bruge færrest midler pr. elev. Det betyder at der er en 
bekymring i forhold til hvordan, der kan skabes god læring for 
alle elever, når der bliver færre midler til at drive skole. 
 
Der er landsmøde i 17-18 november for skole/forældre – det ta-
ges op i det nye skoleår og bestyrelsen skal deltage. 
  

5. 
Information fra skolele-
der(O) 
 

10 min 

Vi nærmer os skoleårets afslutning. Som vi plejer, har vi fælles-
sang i skolegården. Dog er det i år således at vi slutter med at 
alle elever skal tilbage til klasserne inden de har fri. Alle elever 
har fri kl 14.10.  
Alle møder igen den 14. august kl 8.10 – undtaget skolestartere i 
almen, der møder kl 9. 
 
9. årgang er i gang med eksamen og den 21. juni har de sidste 
skoledag – denne dag er der karamelkast som vanligt. 
9. årgang almen er startet ny tradition, hvor de laver skuespil for 
6-8. årgang.  
 
Der er sommerfest og translokation for Centerklasserne den 20. 
juni og translokation for almen den 22. juni – invitation til de in-
volverede er sendt ud. 
 
Skolen har søgt om skulptur til Skolen ved Gtyrunnar Andersen 
Fonden – skitse vises under mødet – vi ved endnu ikke om vi er 
heldige at få kunstværket. Vi har dog fået oplyst at der i år kun er 
en ansøger, der får ønsket opfyldt i år. De ansøgninger, der er 
sendt ind, vil så ligge til næste år. 
 
Skemaer er næsten færdige- bliver offentliggjort i den sidste uge 
inden ferien. 
 
De tre klasser til kommende 7. årgang er på plads – klasserne er 
lavet i et samarbejde mellem personale og ledelse Søvind/Ho-
vedgård. Eleverne stemme er med gennem samtaler med klas-
selærerne. Klasselisterne er sendt ud i dag på både Hovedgård 
og Søvind. 
5. årgang har været på lejrskole på Samsø og har haft en god 
tur. 
6. årgang har haft cyklistprøve. 
 
Næste skoleår har SFO følgende lukkedage i kommende sko-
leår – der er lukket 23/12 - 2/1 incl, dagen efter Kr. Himmelfart 
samt Grundlovsdag. Som altid er der fælles pasning i Sommer-
ferien på HBS i ugerne 29-30-31. 
 
Vi har ansat en læringsvejleder og pædagog til Centerklasserne. 
Har samtaler til lærerstilling og pædagog til almen og lærerstil-
ling Centerklasserne inden sommerferien. 
 
Ingen kommentarer fra bestyrelsen 
 
 

6. 

 
Økonomi (O) 
 
 

15 min 
Skolens økonomi og elevtal er gennemgået, og skolen har en til-
fredsstillende økonomi. Bestyrelsen bakker op om de dispositio-
ner, der er fortaget og er tilfredse med gennemgangen. 
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Referat godkendes løbende på mødet ved opsamling efter hvert punkt. 

 

 

 

7. 

Henvendelser til bestyrel-
sen (D) 
Henvendelser deles i 
AULA tråd med bestyrel-
sen. 

15 min 

I bestyrelsen har vi drøftet, hvordan gruppedannelser til ture, ud-
flugter og andet bliver skabt i SFO. Bestyrelsen nåede til enig-
hed omkring, at det er vigtigt med en bred vifte af deleformer 
(køn, alder, interesse, fælles, etc.), således at der er en variation 
. Der kan deles i køn, alder, interesser mm, når blot det ikke er 
samme opdeling hver gang. 

8. 
Møde med forældrerådene 
i rød fløj (O) 

20 min 
Gruppen præsenterede resultatet fra møderne – og disse drøfte-
des. De femmødte forældre havde nogle spørgsmål, som kan 
forventes en besvarelse på den anden side af sommerferien.   

9. 

Frisættelse. Der skal ar-
bejdes med opgave om fri-
sættelse af skolerne. (D) 
 

30 min 

Bestyrelsen blev orienteret om processen, der har været i perso-
nalegruppen. Bestyrelsen drøftede personalets frisættelsespunk-
ter og havde ikke noget at tilføje listen. 
Punkterne sendes til forvaltningen. 

10. 

Ungeprofilundersøgelsen. 
Afd leder Thomas informe-
rer om vigtige pointer vedr. 
resultatet af ungeprofilun-
dersøgelsen. (O og D) 
 
 

20 min Hovedlinjerne fra undersøgelsen præsenteredes og drøftedes.  

11.  

Princip for skole/hjem og 
omsorg for klassen skal 
revideres. Er behandlet i 
personalegruppen. For-
slag er sendt i Aulatråd til 
bestyrelsen. (D) 

20 min 

Bestyrelsen godkendte princippet for skolehjem samarbejdet. 
Fælles omsorg blev udsat til næste skoleår – skolen har fremlagt 
et bud på, hvad der skal justeres. Det blev besluttet at Bo Biller 
og Thomas Høj kigger nærmere på dokumentet og fremlægger 
et bud på første møde efter sommerferien.  

12. 
Datoer for møder næste 
skoleår (O) 

5 min 

Møderne er fortsat placeret på tirsdage fra 18.30-21.00. Der kan 
komme ekstra møder, hvis der er behov herfor. 
Møderne for skoleåret 2023/24 er placeret på følgende  
datoer: 26/9 - 21/10 - 5/12 - 5/3 - 23/4 - 4/6 
OBS på at de forældrevalgte selv arrangerer et online møde 
start august i forhold til planlægning af deltagelse i første foræl-
dremøde – skoleleder deltager gerne.  

13. 

 
Punkter til næste møde 
 
 

5 min 

Fælles omsorg for klassen – Thomas og Bo fremlægger 
Årshjul for skolebestyrelsen 
Møde med Hvid fløjs forældre – forberedelse og dato 
 

14. 

 
Eventuelt (O) 
 
 

5 min  


